
SE – Or.   0063 - 4 - 1 / 06

P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia i Bezpieczeństwa

w dniu  18 grudnia   2006 roku

Obecni:

wg listy obecności  

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:  
 
Burmistrz Miasta, Skarbnik Miasta,  Sekretarz Miasta, Dyrektor MOPS, Kierownik  Wydziału Polityki 
Społecznej, przedstawiciel Wydziału Rozwoju Miasta, Komendant Straży Miejskiej.

Posiedzenie Komisji prowadził:

Przewodniczący Komisji – Marek Rajca

Porządek posiedzenia Komisji: 

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Omówienie  projektu  budżetu  Miasta  na  2007  rok,  ze  szczególnym  uwzględnieniem  zakresu  

tematycznego Komisji.
3. Propozycje tematów do Planu Pracy Komisji na 2007 rok.
4. Sprawy bieżące .

dot. pkt 1 – porządku posiedzenia Komisji

Marek Rajca                                  –         Przewodniczący   Komisji  

- Powitał  wszystkich  obecnych na posiedzeniu Komisji.
- Zaopiniowanie  materiałów  sesyjnych.  Proszę  Panią  Skarbnik  o  omówienie  budżetowych 

projektów uchwał, które mają być na sesji.

Urszula Polak – Wałek                    -          Skarbnik Miasta  

- Przedstawione projekty uchwał w sprawie zaciągnięcia kredytów są ściśle związane z budżetem. 
One będą głosowane po przyjęciu budżetu.

- Projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zestawienia  przychodów  i  wydatków  Gminnego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2007 również wiąże się z budżetem.

- Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych 
też jest konsekwencją przyjęcia budżetu.

- Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXI/938/2005 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 
grudnia 2005 r. w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla zakładów budżetowych 
gminy również wynika z przyjęcia budżetu.

- Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2006 rok.



Marek Rajca                                  –         Przewodniczący   Komisji  

- Projekt uchwały w sprawie przeniesienia prawa użytkowania wieczystego części dz. nr 3/14 k. m. 
37 położonej przy ul. Dehnelów w Czeladzi.

Marek Mrozowski                    -          Burmistrz Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Marek Rajca                                  –         Przewodniczący   Komisji  

- Projekt  uchwały  w sprawie  nabycia  do  gminnego  zasobu  nieruchomości  dz.  nr  118  k.  m.  5 
położonej w pobliżu ul. Grodzieckiej o pow. 254 m. kw.

Marek Mrozowski                    -          Burmistrz Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Marek Rajca                                  –         Przewodniczący   Komisji  

- Projekt uchwały w sprawie przeniesienia prawa własności mieszkań zakładowych i związanego z 
nimi prawa użytkowania wieczystego działek o pow. łącznej 12,2963 ha położonych w Czeladzi.

Marek Mrozowski                    -          Burmistrz Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Marek Rajca                                  –         Przewodniczący   Komisji  

- Projekt uchwały w sprawie przeniesienia prawa użytkowania wieczystego dz. nr 30/8 k. m. 44 
położnej przy ul. 3 Kwietnia w Czeladzi o pow. 0,0568 ha.

Marek Mrozowski                    -          Burmistrz Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

dot. pkt 2 – porządku posiedzenia Komisji

Marek Rajca                                  –         Przewodniczący   Komisji  

- Przechodzimy  do  omówienia  projektu  budżetu  Miasta  na  2007  rok,  ze  szczególnym 
uwzględnieniem zakresu tematycznego Komisji.

- Proszę Panią Skarbnik o dokonanie wprowadzenia.

Urszula Polak – Wałek           -          Skarbnik Miasta  

- Odczytuje opinię RIO na temat projektu budżetu Miasta Czeladź na 2007 rok.
- Omawia projekt budżetu miasta na 2007 rok.

Danuta Walczak                         -          członek Komisji  
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- Ile środków unijnych mamy założone w budżecie na 2007 rok?

Urszula Polak – Wałek           -          Skarbnik Miasta  

- 3.573.683 zł, natomiast wykonanie wynosi 1.140.370 zł. Na pozostałe środki czekamy.

Krystian Dąbrowski                 -          członek Komisji  

- Jakie są inne plany na pozyskiwanie środków unijnych?

Urszula Polak – Wałek           -          Skarbnik Miasta  

- Złożone wnioski do refundacji są na kwotę 21.125.440 zł. Ale nawet jeżeli środki SA przyznane, 
to ich realizacja nie jest taka szybka.

Andrzej Światek                        -          członek Komisji  

- Czy na zadania, na które są przewidziane kredyty w 2007 roku są złożone wnioski o refundację 
ze środków unijnych?

Urszula Polak – Wałek           -          Skarbnik Miasta  

- Wnioski są składane wszędzie tam, gdzie są ogłaszane programy.
- Przedstawimy Państwu taką dodatkową informację.

Andrzej Mentel                          -          członek Komisji  

- Z czego wynika różnica w wysokości zaplanowanych na oświatę środków w roku  2006 i 2007?

Urszula Polak – Wałek           -          Skarbnik Miasta  

- Ta różnica dotyczy inwestycji oświatowych.

Małgorzata Łyżwińska           -          Wydział Rozwoju Miasta  

- Na początku przyszłego roku dowiemy się dopiero na jakie zadania możemy składać wnioski. Na 
pewno będziemy składać wniosek na Stare Miasto i na układ drogowy na ul. Szpitalnej. 

Marek Rajca                                  –         Przewodniczący   Komisji  

- W budżecie 2006 mieliśmy zapewnione 240.000 zł na wydatki sprzętowe dla szpitala w Czeladzi. 
Komisja Zdrowia i Polityki Społecznej włożyła wniosek o zabezpieczenie 500.000 zł na ten cel w 
budżecie 2007. czy te środki są zabezpieczone?

Marek Mrozowski                    -          Burmistrz Miasta  

-  Nie ma tego w budżecie, z tej prostej przyczyny, że najpierw zabezpieczyliśmy te rzeczy które są 
naszymi zadaniami. Poczekamy ponadto na ruch Powiatu, którzy do tej pory nie kwapił  się z 
zakupem sprzętu.

Andrzej Mentel                          -          członek Komisji  

- Skąd  wynika  znaczący  wzrost  w  pozycji  pomoc  społeczna  –  ośrodki  pomocy  społecznej  w 
porównaniu do obecnego budżetu? Różnica wynosi 300.000 zł.

Urszula Polak – Wałek           -          Skarbnik Miasta  

- Ta różnica wynika z inwestycji.
Andrzej Mentel                          -          członek Komisji  
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- Pomoc społeczna  –  pozostała  działalność  –  rok  2006 rok  środki  w wysokości  233.000 zł,  a 
planowane na rok 2007 to 102.000 zł. Z czego wynika zmniejszenie tej pozycji?

Teresa Banaś                             -          Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

- Dotyczy to programu pomocy państwa w zakresie dożywiania. Jest to symulacja, która będzie 
weryfikowana w I kwartale 2007 roku, po uruchomieniu planu zadań zleconych.  W tej pozycji 
chodzi również o zabezpieczenie zasiłków okresowych. Zgodnie z przepisami ustawy o pomocy 
społecznej pieniądze przeznaczane na ten cel były także z dotacji. Od przyszłego roku są to już 
zadania własne gminy. Stąd wynika również różnica.

Andrzej Światek                        -          członek Komisji  

- Ile osób korzysta z zasiłków okresowych?

Teresa Banaś                             -          Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

- Ok. 800 osób.

Marek Rajca                                  –         Przewodniczący   Komisji  

- Czy to jest tendencja wzrostowa?

Teresa Banaś                             -          Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

- Różnie, w różnych okresach. Obserwujemy wzrost, ale nie jest to wzrost bardzo drastyczny.

Krystian Dąbrowski                 -          członek komisji  

- Na zwalczanie narkomani – zaplanowano 15.000 zł. Na co konkretnie będzie przeznaczona ta 
kwota?

Teresa Wąsowicz                    -          Kierownik Wydziału Polityki Społecznej     

- Te pieniądze przeznaczone są na programy przeciwdziałania narkomanii  łącznie ze środkami 
przeznaczonymi na przeciwdziałanie alkoholizmowi.

Danuta Walczak                         -          członek Komisji  

- Czy wystarczy środków na dodatki mieszkaniowe?

Teresa Banaś                             -          Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

- Powinno  wystarczyć,  o  ile  przepisy  ustawy  nie  ulegną  zmianie,  tym  bardziej  że  kwota 
zaplanowana w tego rocznym budżecie nie będzie wykonana w 100%. 

 Marek Rajca                               –         Przewodniczący   Komisji  

- Czy budżet na 2007 rok gwarantuje kontynuację wszystkich rozpoczętych inwestycji?

Marek Mrozowski                    -          Burmistrz Miasta  

- Tak.

Krystian Dąbrowski                 -          członek Komisji  

- Ile wynosi zadłużenie miasta teraz i ile będzie wynosiło na koniec 2007 roku?

Urszula Polak – Wałek           -          Skarbnik Miasta  
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- Informacje te są zapisane na ostatniej stronie objaśnień. Do grudnia 2006 r. – 23.371.000 zł + w 
2007 r. – 15. 191.672 zł. Spłata w roku 2007 – 2.993.270 zł,  czyli na koniec 2007 roku planuje 
się kwotę zadłużenia w wysokości 35.509.725 zł.

Andrzej Mentel                          -          członek Komisji  

- Chodzi bardziej o prognozę spłaty długu.

Urszula Polak – Wałek           -          Skarbnik Miasta  

- Cała prognoza spłaty jest przedstawiona w Załączniku Nr 13 i 14.

Danuta Walczak                         -          członek Komisji  

- Czy 700.000 zł wystarczy na oczyszczanie miasta?

Urszula Polak – Wałek           -          Skarbnik Miasta  

- W tym roku jest na to przeznaczone 650.000 zł, czyli planujemy więcej o 50.000 zł.

Danuta Walczak                         -          członek Komisji  

- Co mamy zamiar robić z pozycji 921 - Ochrona zabytków?

Marek Mrozowski                    -          Burmistrz Miasta  

- Przewidywaliśmy na ten rok posąg Matki Boskiej na placu kościelnym, grobowiec z baldachimem 
na cmentarzu. Musimy również kontynuować badania archeologiczne, bo odkryliśmy fortyfikacje.

Andrzej Mentel                          -          członek Komisji  

- Skąd wynika tak optymistyczne podejście do dochodów budżetowych w projekcie budżetu na 
2007  rok,  przedstawiony  w Załączniku  Nr  14,  podczas  gdy  w latach poprzednich  wzrost  był 
niewielki?

Urszula Polak – Wałek           -          Skarbnik Miasta  

- Liczymy na środki unijne. Nie mamy dokładnego potwierdzenia z budżetu państwa, aby wpisać 
bardzo dokładnie. To są nasze szacunki, nasze środki własne, które jeżeli przyjdą, będą mogły 
być przesunięte na inne zadania.

Danuta Walczak                         -          członek Komisji  

- Straż Miejska – kwota większa niż w zeszłym roku.

Urszula Polak – Wałek           -          Skarbnik Miasta  

- W tej kwocie jest ujęty również monitoring i stąd ta kwota wzrosła.

Danuta Walczak                         -          członek Komisji  

- Ile osób jest zatrudnionych w Straży Miejskiej?

Krzysztof Niebylski                           -          Komendant Straży Miejskiej  

- 17 strażników + 4 nowo zatrudnionych + 3 komendantów, czyli razem jest 24 strażników. 

Andrzej Światek                        -          członek Komisji  
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- Czy to jest skład wystarczający?

Krzysztof Niebylski                           -          Komendant Straży Miejskiej  

- Biorąc pod uwagę monitoring należałoby zatrudnić jeszcze przynajmniej 3 strażników.

Danuta Walczak                         -          członek Komisji  

- Jak wygląda w tej chwili współpraca Straży Miejskiej z Policją?

Krzysztof Niebylski                           -          Komendant Straży Miejskiej  

- Zaplanowałem na przyszły miesiąc na trzecią zmianę po jednym strażniku na wspólny patrol z 
policją.

Andrzej Mentel                          -          członek Komisji  

- Czy  kolejne kredytu nie będą przeinwestowaniem dla miasta i na które z zaciągniętych kredytów 
możemy pisać wnioski o środki unijne, bo nie usłyszeliśmy tej odpowiedzi? Czy te inwestycje nie 
są zbyt duże, jeżeli chodzi o naszą gminę w jednym roku? 

Czesław Badura                        -          członek Komisji  

- Ilu strażników należałoby zatrudnić, aby zabezpieczyć pełne  potrzeby kadrowe?

Krzysztof Niebylski                           -          Komendant Straży Miejskiej  

- Przynajmniej 5 strażników.

Przewodniczący  Komisji  przystąpił  do przegłosowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
budżetu miasta na 2007 rok.

Obecnych  7  członków  Komisji

Głosowanie

4 głosy  za
0 głosów  przeciwnych  
3      głosy  wstrzymujące  się  

dot. pkt 3 – porządku posiedzenia Komisji

Marek Rajca                      –         Przewodniczący   Komisji  

- Czy Państwo mają przygotowane propozycje tematów do planu pracy Komisji na przyszły rok?
- Proszę zastanowić się nad tym w domu.
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dot. pkt 4 – porządku posiedzenia Komisji

Marek Rajca                      –         Przewodniczący   Komisji  

- Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawach bieżących?

Nikt nie zabrał głosu.

Marek Rajca                      –         Przewodniczący   Komisji  

- Proponuję stały termin posiedzeń Komisji, to jest poniedziałek przed sesją od godz. 13.00.
Czy Państwo wyrażają na to zgodę?

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli ten termin posiedzeń Komisji.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął posiedzenie.

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y
Komisji  Polityki Społecznej, 

Zdrowia i Bezpieczeństwa

            Marek Rajca

Protokołowała :    
Elżbieta Augustyniak

7


	P R O T O K Ó Ł
	dot. pkt 1 – porządku posiedzenia Komisji
	P R Z E W O D N I C Z Ą C Y



